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• Mötet öppnas 

P-O hälsar alla välkomna till dagens arrangörsträff/förarträff. 
 

• Presentation 
En kort presentation av alla närvarande.  
 

• Tävlingskalendern 2010 
Vi gick igenom 2010 års tävlingskalender. Det var några dubbelbokningar av datum, men 
arrangörerna flyttade sina datum.  
Den 17 januari blir det kalenderträff samt träff för vagnboksutfärdare och 
tävlingskontrollanter. Den 20-21 mars blir det kurs, steg 3-4 tekniker och minst steg 3 för 
tävlingsledare. 
 

• Året som gått 
P-O berättar vad folkracekommittén får till sig i år. 
 
Det har varit klagomål på hur anbuden sköts hos vissa arrangörer. De nitar fast pengarna, så 
de går sönder. Arrangörerna ska testa att ha större kuvert så pengarna klarar sig utan att gå 
sönder. 
Utskottet vill ha likadana anbudslappar på varje tävling. Det kommer göras en mall på hur den 
ska se ut. 
 
Arrangörerna får information angående branden i Jönköping under Dream Team. 
 
Det kommer att vara svårare att få tävlingskontrollanter samt domare nästa år. Varje arrangör 
behöver utbilda en tävlingskontrollant. 
Det behövs mer kunnigt folk, ett sätt är att hjälpa varandra i klubbarna. 
 
Varje klubb fick berätta hur deras år varit. 
Lessebo – Fungerat bra, testade 2-dagars som var populär. 
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Skillingaryd – Allt har fungerat bra. 
Oskarshamn – de har problem med funktionärer, saknar egen tävlingsledare samt tekniker. De 
ställde in höstens tävling. 
Målilla – Banan har fungerat bra. 
Vetlanda – Har kört en tävling som flöt på bra. 
Nässjö – De fick ställa in en tävling. De har dåligt med folk, behöver tävlingsledare och 
tekniker. De behöver fler med licenser. 
Grimslöv – De hade 25-årsjubileum och det var en bra tävling. De använder frivilliga 
brandkåren på posteringarna. 
Mönsterås – De är nöjda, har bra med funktionärer. De får mycket hjälp från andra klubbar. 
Vimmerby – Har haft ett bra år, testade en ny slags tävling (poängtävling) och ska köra den 
även nästa år. Har ingen brist på funktionärer. 
 
Klubbarna behöver ha med C-licensutbildningar. Uppmuntra funktionärer med 
funktionärsresor. 
 

• Övrigt 
En fråga angående Raceman kom upp. De flesta klubbarna har detta program, men är inte helt 
nöjda. Kjell från Lessebo visste en person som kunde tänka sig göra en uppdatering av 
programmet.  
 
Vi pratade om när nästa års förarträff ska bli och hur man ska göra för att få förarna att 
komma. Ett förslag är att ha förarträffen när Vetlanda har sin tävling. De startar lördagen 
senare så förarträffen kan vara innan tävlingen. Vetlanda kollar om det går bra. De kontaktar 
Sandra med besked. 
Alla arrangörer försöker hyra en minibuss och tar med sig minst 5 förare till träffen. 
 
Det är viktigt att man informerar på förarmötet när tävlingen är slut för föraren. Man är 
tävlande till anbuden är klara. Det förekommer mycket alkohol bland förarna. Ser en arrangör 
detta ska man ge förbundsbestraffning till föraren i fråga. 
 
Höstkurs 2010 är ingen intresserade av att ha. 
 
Lessebo, Vetlanda och Grimslöv tackade nej redan nu till att ha smålandscup 2010. 
 
Om den folkraceansvariga byts ut i klubben ska man kontakta Sandra  och informera om de 
rätta uppgifterna. 
 
Vill man ändra sitt tävlingsdatum ska detta gå genom folkracekommittén. 
 
Folkracekommittén kommer bestå av samma personer 2010. Ring eller maila vid frågor. 
 
Det kom fram att många tycker att 18.e året är för tidigt att gå upp till senior för juniorer. 
Juniorerna borde få en chans att ta körkort innan de blir seniorer. Detta tar kommittén med sig 
till SGA-träffen. 
 

• Mötet avslutades 
P-O tackar för visat intresse. 


